
Provinciaal Verbond Antwerpen 

Handboogschieten 

 

 

 

Email secretariaat: raymond.fonteyn0@gmail.com    -    Argenta: BE 77 9730 0694 6042 
 

Verslag Bestuursvergadering: 22/07/2024 via Mail 
 

                          Grobbendonk 24/07/2024 
 
 

Deelnemers   :   Jean Daems, Raymond Fonteyn 
 

Melding Voorzitter : - De Voorzitter meld het ontslag van de Dir. Sport wegen gezondheid redenen.  
     Waarvan akte wordt genomen  
   - Het mandaat Dir. Sport wordt open gezet, geïnteresseerde kandidaten kunnen zich 
     melden via het secretariaat van het PVA. 
 

SECRETARIAAT  :  - Verslag Juni  2024 goed gekeurd. 
   - AVG administratie en opmaak Competitielijst up to date 
   - Lijst clubcontacten bijgewerkt.  
   - Site PVA bijgewerkt. 
       

FINANCIES    : - Vorige vergadering werd besloten om de budgetten waar mogelijk nog te gaan bij 
      sturen in uitgaven. Het was de bedoeling dat met de deelnemers op het PKJ LA en  
      PK1&3P  KA het dreigend begrotingstekort zouden kunnen beperken. 
   -  Nu we weten we dat, van het PKJ LA, voor de tweede maal op rij er geen inkomsten  
      Ontvangen worden, d.w.z. dat er minstens het dubbele aan schutters moet aantreden  
      op het PK KA, t.o.v. 2023 wil de penningmeester zijn begroting en budgetten kunnen 
     uitvoeren. 
   -  Er zal dus door de penningmeester wederom moeten getoverd worden de financies  

     terug in een aanvaardbare staat te brengen, (lees uit de rode cijfertjes halen) 
  -  Om het tekort aan financies op te kunnen vangen werden verleden jaar al stappen 

    ondernomen. De penningmeester meld nu reeds dat dit ten koste zal moeten gaan 
    via, nogmaals de prijzengelden, eventueel de afspraken met onze organisators te  

     heronderhandelen/bespreken.  
  -  Iedereen zou toch op de hoogte moeten zijn dat binnen het PVA er geen lidgelden 

    worden ontvangen, toch? Dus die verhogen om meer inkomsten te verkrijgen is dus 
    niet aan de orde, dus daar waar het PVA zijn inkomsten regenereert, zijnde via de 
    wedstrijden en kampioenschappen, zal moeten uitgekeken worden naar een ander 
    bestel.  De Penningmeester hoopt alzo wederom een negatieve balans op het 
    einde van 2024 te kunnen voorkomen.  

   - De ingrepen zullen in samenspraak met onze organisators later bekend gemaakt  
     worden.  
               - De Voorzitter vraagt of het opportuun is van onze organisatoren op de hoogte te 

    brengen. Besloten wordt voor aanvang indoor seizoen een overleg met onze    
    organisatoren te plannen om bepaalde zaken te overleggen/bespreken. Getracht 
    wordt dit voor aanvang indoorseizoen 2024 nog te kunnen organiseren.   

  

SPORT   : - Ter verduidelijking van het winnen van de wisselbeker Jeugd op het PK KA. Om in de 
   geest te blijven van de mecenas, de heer Eddy Van Dorst wordt hier alleen rekening 
   gehouden met jeugdschutters recurve/compound in de categorieën U13 en U15 op de 
   18m afstand. 

            

 Met vriendelijke groet, 
 

         Secretaris/Penningmeester                 Voorzitter 
         Raymond Fonteyn      Jean Daems    
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